
STYREMØTE NR. 7-2021,  NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 19:45-21:45, 21. september .2021

Sted: Cecilie Løvøsvei 14, @dollarhuset

Møteleder: Thomas Meinicke

Referent: Martine Sogn-Larssen

Innkalt:, Thomas Meinicke, Martine Sogn-Larssen, ,Nora Thelma Jevne

, , Christian Bang, ,Jonas Haugstad Moosmayer Inka Annie Ebner Axel Villanger Bang

, Håkon Bakke Kjerstad, Jakob HanserudKenneth Mjelde

Invitert: Matias Noren

Ikke møtt:

Saksliste:

Sak 1: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2: Pizza og sladderrr

Sak 3: Hvordan går det? Er vi fornøyd med oppstarten?

Sak 4: Forventningsavklaring

Sak 5: Rekruttering

Sak 6: Evaluering AktivCampus-uka

Sak 7: Evaluering Meråkersamling

Sak 8: Gråkallen opp

Sak 9: Sosialt

Sak 10: Sportslig

Sak 11: Arr.kom

Sak 12: Bytte av klesleverandør

Sak 13: Økonomi
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Sak 14: Medlemsregistrering

Sak 15: Uttakskomité og valgkomité

Sak 16: Eventuelt

Sak

Estimert
tidsbruk

Sakstittel/ -innhold

Sak 1

1 min

Godkjenne innkalling og saksliste

Vedtakssak, fremlegges av Thomas

Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Øvrig
medlemsmasse er informert om møte og agenda.

Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 7 godkjennes.

Referat Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes

Sak 2

10 min

Pizza og sladder
Informasjonssak, fremlegges av alle

Har noen gjort noen sprell siden sist? Hørt noe gøy? Sett noe gøy?

Referat Sak 2 referatføres ikke

Sak 3

5 min

Hvordan går det? Fornøyd med oppstarten?
Diskusjonssak, fremlegges av alle

Er vi fornøyde med oppstarten, og hva vi har gitt av tilbud? Har vi hatt det gøy i
oppstarten?

Referat god deltakelse på trening, mye jenter! har tilbudt mye treninger og opplegg.



Sak 4

10 min

Forventningsavklaring
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas.

- Hva forventes når man sitter i styret i langrennsgruppa?

Referat
noe svakt oppmøte av erfarne på øktene, som styremedlem burde langrennstrening

prioriteres. viktig for de nye medlemmene at de erfarne sees. viktige for samholdet i

gruppa.

Sak 5

7 min

Rekruttering
Diskusjonssak, fremlegges av alle.

- Evaluere oppstarten
- Er vi fornøyd med tilskuddet til gruppa? Mange nok gutter? mange nok jenter?
- Er vi attraktive nok?

Referat
god rekruttering av nye i gruppa. mange “erfarne” har verv i uka, derfor til tider få erfarne

på trening?

Sak 6

10 min

Evaluering AktivCampus-uka
Informasjonssak, fremlegges av Thomas, HBK

Swecosprinten

Bli-kjent-trening

Morgenjogg

Referat
mye opplegg under AktivCampus.

swecosprinten: gikk så som så, kunne gått bedre. erfaringsskriv er skrevet.

bli-kjent trening: gikk greit, men en del som ikke møtte opp, pga karantene og dårlig vær?.

mange var fornøyde. var en suksess

morgenjogg: 12 stk møtte opp. helt ok

Sak 7

10 min

Evaluering Meråkersamling
Diskusjonssak, fremlegges av Inka og alle

- Opplegget
- Sportslig opplegg (Axel)
- Sosialt opplegg
- Hva var bra?
- Hva kunne vært bedre?



Referat
synes samlingen ble veldig bra. treningene gikk bra. folk var fornøyde både med

treningsopplegget og det sosiale. testrennet gikk bra. kudos til de som arrangerte.

Sak 8

15 min

Gråkallen Opp
Informasjonssak, fremlegges av Thomas

- 23. oktober
- Styret er ansvarlig
- Hvem gjør hva?

Referat styret arrangerer Gråkallen opp. Gråkallen opp har en høy status, så viktig at det blir et bra
arrangemenet.

premier -

blesting/spons - Kenneth

tidtaking - kontakt emit/eqtiming -

arena/løype -

speaker - Axel?

sekretariat -

rennleder -

lager poll på slack, frist 22. september, for fordeling av ansvarsoppgaver

75kr av startkontigenten skal gå til tv-aksjonen.

Sak 9

10 min

Sosialt
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av HBK

Bli-kjent-FEST!!
- Opplegg
- Antall

TrønderFEST
- Opplegg

Hu&Hei



- Langrennsbankett?

Pizzatirsdag en dag?
Jentevafler og guttagrandis?
Ostesmørbrødkonk?
Skipils?

Noen nye ideer?

Reservere hytta til Stakefesten, Finne dato!
Reservere hytta til Tour de Sweco, Finne dato!

Referat ostesmørbrødkonk 17 okt?

tour de sweco: 1-3 februar, booke hytta torsdag 3. feb

stakefest: første pri: 23 april, andre pri: 24. april

Sak 10

10 min

Sportslig opplegg
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Axel

Ting framover:
- 3000 meter 29. sept
- Dragvolltestløp?
- Bjørndalen staketest?
- Nærsamling (Arr.kom)

Treningene framover?
- Hva er populært?

Nærsamling?

Referat jentetrening/guttetrening onsdag 22. sept

spør redbull om de vil komme på 3000

testcup: 3000, gråkallen opp, bjørndalen

bra oppmøte på trening

Sak 11

7 min

Arr.kom
Diskusjonssak, fremlegges av Inka og Martine

- Nærsamling?
- Bruks. Krav om 2 doser?
- Utenlandsturen

Referat
påmelding bruks innen slutten av september, åpne for 70 plasser? stille krav om at alle er
fullvaksinerte.



Sak 12

10 min

Klesleverandør
Informasjonssak, fremlegges av Nora Thelma og Thomas

- Bestemt oss for Bioracer
- Hva ønsker vi av design?
- Hva ønsker vi oss av modeller?

Referat styret vedtar at NTNUI langrenn bytter klesleverandør fra Trimtex til Bioracer.

Sak 13

2 min

Økonomi
Vedtakssak, fremlegges av Jonas

- Revidert budsjett. Ble det godkjent?
- Økonomisk ståa
- Betaling Meråker

Referat
revidert budsjett ble levert 21. sept
økonomien går godt - møte med HS om å bruke mer av inntektene.
legge opp penger til utenlandsturen, for at det skal bli billigere for alle som vil dra.
sponse bruks
NTNUI sponser noe av klær
refusjon for løp og rulleskirenn, ikke bare skirenn.

Sak 14

5 min

Medlemsregistrering, fremlegges av Martine

- Hvor mange nye medlemmer har vi fått?
- Skjønner folk forskjell på type 1 og 2?
- Klubboverganger
- FIS-lista
- Dugnadsliste, vedtak?

104 registrerte medlemmer i ntnui langrenn. få klubboverganger. Fis-listen er sendt til
kretsen.
styret vedtar at det lages og benyttes en dugnadsliste på arrangementer.

Sak 15

5 min

Uttakskomité og valgkomité
Diskusjonssak, fremlegges av alle

Vi trenger en ny uttakskomité!
Ny valgkomité

- Nærmer seg nytt styre

Referat
Anna Jensen velges som leder i valgkomité.

Sak 16
Eventuelt
Diskusjonssak, fremlegges av alle



20 min - Smørekurs med Hank, ideer til gjennomføring?
- Innkomne saker
- MR

Referat
Kenneth har vært i kontakt med Hank om smørekurs for viderekommende.


